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Zapytanie radnego 
 

 
 W związku z przedstawionymi dniu 27 kwietnia 2022 roku  na sesji Rady Miejskiej w 

Rzgowie informacjami dotyczącymi stacji uzdatniania wody w Kalinku oraz pól osadowych, 

uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie czynności podjęto celem przerwania biegu zasiedzenia terenów stacji 

uzdatniania wody w Kalinku oraz pól osadowych? 

2. Czy wydano decyzję nakazującą ZWiK w Łodzi usunięcie nielegalnie zwiezionych na 

teren pól osadowych odpadów?  

3. Czy zablokowano wydanie decyzji rekultywacyjnej w kierunku leśnym? 

4. Czy Urząd Miejski w Rzgowie dochodzi wynagrodzenia z tytułu bezumownego 

korzystania ze wskazanych wyżej gruntów?  

5. Kiedy wszczęto postępowanie, o którym mowa powyżej? 

 


